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Verslag voorjaarsvergadering 02 maart`24 

Afgemeld : Jan Breedijk, Paul Couwenberg, W.Colsen, Kees van Wanrooij en A.Quaytaal 

 

1. Opening door de voorzitter. 

      De voorzitter opent om 13.10 u. de vergadering en heet alle aanwezige van harte welkom. 

 

2. Vaststellen presentielijst 

     Op deze vergadering waren 19 leden aanwezig. 

 

3. Goedkeuring notulen najaarsvergadering 2 september 2023 vermeld in krantje nr 26 

     Op deze notulen waren geen op of aanmerkingen en werden hiermede door de vergadering 

goedgekeurd. 

4. Rooster aftreden bestuur 

     3 bestuursleden hadden zich herkiesbaar gesteld, omdat er geen nieuwe kandidaten zich 

hadden aangemeld zijn deze bestuurders bij acclamatie door de vergadering weer benoemd 

voor een periode van 3 jaar. 

     B.Brouwer  Secretaris  2026     

     J.Mouwen  Penningmeester 2025 

     R.J.J.M.Kil  Voorzitter  2024 Herkozen tot 2027  

     J.Stokkermans  Rekenaar  2024 Herkozen tot 2027   

     A van Dijk  Concoursleider 2024 Herkozen tot 2027    

     C.Vergouwen  Bestuurslid  2025 

     P.Nooren  Bestuurslid  2025 

     T.Timmers  Bestuurslid  2026 

 

5. Jaarverslag secretaris. 

 

Aan mij de taak om het seizoen 2023 middels dit verslag kort samen te vatten.  

2023 was een seizoen waarin we gelukkig niet werden geconfronteerd met het afgelasten van 

vluchten door de Corona of zoals in andere afdelingen het annuleren van vluchten door het 

vogelgriep virus ( H5N1 ). 

Hopelijk kunnen wij ook voor de toekomst gespaard blijven van de beperkingen welke opgelegd 

kunnen worden ten gevolge van dit wereldwijd oprukkende virus. De goedgekeurde verplichte 

entingen bij pluimvee is hierbij al een stap in de goede richting. 

Organisatorisch kunnen we in eigen vereniging spreken van een goed verlopen seizoen waarbij de 

samenwerking tussen bestuur en functionarissen vlotjes verliep zoals we de afgelopen jaren 

gewend waren. Hoe anders was dit op afdelingsniveau waarin op het eind van het seizoen het 

voltallige afdelingsbestuur van Brabant-2000 opstapte. De redenen zijn u inmiddels allen bekend, en 

baart mij persoonlijk zorgen als deze trend zich in de toekomst voortzet. De enige manier om 

dergelijk bedreigend gedrag van een lid tegen welk bestuurslid dan ook is met harde hand de kop in 

te drukken. 

Vaak wordt vergeten dat bestuursleden en functionarissen op welk niveau dan ook vrijwilligers zijn 

die zich meestal pro deo voor ons allen wekelijks inzetten, om ervoor te zorgen dat wij met onze 

duiven kunnen spelen. 

• Het seizoen. 



 Verslag voorjaarsvergadering 02 maart`24 
2 

Seizoen 2023 was er een met ups en downs verschillende vluchten werden op het laatste moment 

te pas en te onpas gewijzigd of verplaatst. De extreme weersomstandigheden waarmee we de 

laatste jaren te maken hebben zijn hier in grote lijnen debet aan. En zijn ook de reden dat het aantal 

verliezen van met name jonge duiven de laatste jaren behoorlijk hoog ligt. Enkele in het oog 

springende bijzondere gebeurtenissen tijdens de vluchten waren het afgelopen jaar wel, het 

uitbreken van duiven tijdens de lossing van Quievrain jonge duiven. En de extreem slecht verlopen 

vlucht vanuit Chateauroux welke uiteindelijk na vele verplaatsingen gelost werd in Quievrain. De 

hiervan terug gekomen duiven hadden behoorlijk wat tijd nodig om hiervan te herstellen. 

Ook afgelopen seizoen konden wij als bestuur weer een beroep doen op onze leden om bij 

toerbeurt onze duiven mee te laden. Dit is weer erg goed en vlot verlopen en hiervoor danken wij 

de leden die zich hiervoor hadden opgegeven, en hopen ook komend seizoen weer een beroep op u 

te kunnen doen. 

• Uitslagen C.C.Breda. 

De uitslagen in onze vereniging verliepen mede door enkele zeer sterk spelende hokken erg vlot. 

Zonder ook maar iemand te kort te willen doen waren de uitslagen van enkele leden van hoog 

niveau. Paul Couwenberg had als nieuwkomer in onze vereniging meteen zijn stempel gedrukt. In 

dit rijtje hoort ook zeker Team de Weerd en met name de laatste 2 weekenden van het seizoen 

waren van ongekende klasse. Helaas was dit voor enkele leden een reden om te bedanken als lid 

van onze vereniging en menen hun geluk elders te moeten gaan zoeken. Mijn bescheiden mening is 

met ruim 50 jaar ervaring in de duivensport hierover, om in de duivensport te slagen moet men de 

strijd durven aangaan met de concurrentie en deze opzoeken en niet ontwijken.  

Ook werden er op de uitslagen op Nationaal niveau in onze vereniging Top-10 noteringen 

genoteerd. Een 2e Nationaal Bordeaux Sector 1 van Peter van Boxstel tegen 8.991 duiven, en een 8e 

Nationaal Dax Sector 1 van Marc de Weerd tegen 4.873 duiven waren natuurlijk van grote klasse. 

Proficiat mannen. 

• De kampioenschappen. 

Ook dit jaar werd een felle strijd gestreden om de felbegeerde titels. En werden verschillende 

kampioenschappen vaak pas op de laatste vluchten beslist. 

Ook op overkoepelende niveaus zoals op Rayon 3, Brabant-2000 en Nationaal  niveau stonden onze 

leden wederom hun mannetje, en wisten zich met de toppers uit onze duivensport te meten. 

Al deze kampioenen willen wij hierbij nogmaals feliciteren met hun behaalde resultaten. 

• Activiteiten.   

Ook dit jaar weer werden er verschillende activiteiten georganiseerd. Dit jaar hadden onze leden 

Jan van Wanrooij en Tonny van Grinsven zich hiervoor ingezet. Op verschillende disciplines werden 

gratis prijzen vervlogen. Dit alles mede mogelijk gemaakt door de sponsoren “Belgica de Weerd” 

‘”De Patagoon Jan de Werd”, “Ronny van Tilburg”, en  “Dieren speciaalzaak Beens” . 

Namens alle leden danken wij de activiteiten commissie en de sponsoren voor hun inzet/bijdrage 

die het mogelijk maakte dat het ook dit jaar weer een succes werd. 

• Bonnenverkoop. 

Dit jaar hadden we weer besloten om een bonnenverkoop te organiseren. Op een enkele bon na die 

van Combinatie Nicolle de Weerd-Bercmoes uit België waren de bonnen geschonken door onze 

eigen kampioenen uit onze C.C.Breda. Mede door de medewerking van deze schenkers kunnen we 

weer terug kijken op een zeer geslaagde verkoop. Hierbij danken wij namens bestuur en leden 

nogmaals deze bonnenschenkers voor hun royale geste. 
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• Tot slot. 

Rest mij nog een woord van dank uit te spreken aan mijn medebestuurders en functionarissen die 

het mede mogelijk hebben gemaakt dat wij wekelijks met onze duiven kunnen spelen, en we 

achteraf weer kunnen spreken van een geslaagd seizoen. 

 Voor nu wens ik u allen een sportief maar vooral een gezond 2024 toe. 

Secretaris Bernard Brouwer   

 

6. Financieel verslag penningmeester 

De penningmeester deelt mede dat we het boekjaar 2023 hebben afgesloten met een klein 

negatief saldo van -€ 260.32 

Alle leden hebben het financieel verslag van 2023 via e-mail thuis gekregen. Op deze 

vergadering konden de leden indien nodig hun evt. vragen hierover stellen aan de 

penningmeester. Echter waren er vanuit de leden geen op of aanmerkingen. 

 

7. Verslag kascontrole commissie.     

Jan Breedijk & Jan van Wanrooij hadden zich bereid verklaard om dit jaar de boekhouding 

ten huize van de penningmeester J.Mouwen te controleren. Op deze vergadering deed Jan 

van Wanrooij namens beide heren een kort verslag van deze controle. Er waren verder geen 

op of aanmerkingen en verleende hiermee de penningmeester decharge voor het boekjaar 

2023.  

 

8. Pauze. 

Hierna werd een korte pauze ingelast waarin de aanwezige allen voorzien werden van een 

drankje. 

 

9. Mededelingen bestuur. 

 

• Bezetting functionarissen 2024 

Inkorvers :   Toon Timmers 

   Ronald Kil 

Rekenaar:   Johan Stokkermans 

Concourssecretaris:  Toon Timmers 

Concoursleider: Toon van Dijk & W.Colsen ( Reserve ) 

Lader vanuit bestuur: Peter Nooren & 2 leden 

Manden klaarzetten : W Colsen & Jan Breedijk 

 

• Bezetting Bar 2024 Bernard Brouwer 

   Cees Vergouwen 

   Peter Nooren ( Reserve ) 

   En indien mogelijk 1 lid uit de vereniging. 

Vanuit de vergadering kwam het voorstel om de barbezetting om toerbeurt toe te wijzen 

aan de laadploeg. We zullen dit opnemen in het laadschema. Voor de zaterdagen zullen de 

reeds opgegeven bestuurders hiervoor zorg dragen. 
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• Data kampioenenhuldiging & tentoonstelling. 

De datum voor de tentoonstelling is vastgelegd op 23 november 2024 

De datum voor de kampioenenhuldiging is vastgelegd op 30 november 2024 

 

• Organiseren activiteiten.    

Besloten is om ook dit jaar weer activiteiten te organiseren tijdens het seizoen, en vragen 

we kandidaten vanuit de leden welke zich hiervoor willen inspannen. 

 

Vanuit de vergadering gaven de heren Jan van Wanrooij & Johnny Mouwen zich op om dit 

jaar de activiteiten te gaan organiseren. 

 

• Laden manden. 

Bestuur stelt voor om hiervoor een bedrag van € 1000,00 vanuit de kas beschikbaar te 

stellen om te komen tot een vaste ploeg van 3 laders. Bestaande uit 2 leden en 1 bestuurslid 

hiervoor was Peter Nooren bereid om als verantwoordelijke vanuit het bestuur deze taak op 

zich te nemen.  

Ondanks dit voorstel waren er GEEN leden bereid om als vaste laders zich op te geven. 

Derhalve houden we vast aan het vrijwillige schema zoals we die afgelopen jaren hebben 

gehanteerd. 

 

• Kampioenschappen Marathon Nationaal 

In een vorige publicatie staat dat de punten voor het Nationaal kampioenschap Marathon 

gehaald worden uit de Afdelingsuitslag maar dit moet voor de leden uit Brabant-2000 de 

Sector 1A uitslag zijn. 

 

• Ringen bestellen/afhalen 

Bij het afhalen van de ringen zal het onderste gedeelte van het bestelformulier ten aller 

tijden getoond dienen te worden als bewijs van betaling. Alle betalingen van de ringen zullen 

gedaan moeten worden via de reguliere weg aan de ringenadministrateur. 

 

• Bordjes 1e prijsvliegers 

Als de delfsblauwe bordjes dit jaar niet meer verkrijgbaar zijn ( volgens Harry Vera ) dan 

worden de bordjes vervangen door ingelijste Diploma`s. 

 

10. Vliegprogramma. 

Besloten is om Bierges te vervliegen, afhankelijk wat de Union de Baronie hierover beslist zal 

afhangen of we dit wel of niet voor de kampioenspunten mee laten tellen. 

 

11. Rondvraag. 

Hiervoor gaven de heren R.Puffer, Jan van Wanrooij , Jos Schoenmakers en P van der Zanden 

zich op. 

• René Puffer vroeg welke trainingsvluchten er dit jaar georganiseerd worden. ALLE 

trainingsvluchten die worden georganiseerd staan op het vliegprogramma vermeld. 
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• Jan van Wanrooij vroeg of de vergadering op een zaterdag middag niet op een andere dag of 

avond georganiseerd kon worden. De aanwezige leden gaven ook de voorkeur om te 

vergaderen op een avond. 

• Jos Schoenmakers deelde mede aan het eind van dit seizoen te stoppen met de duivensport 

i.v.m. een geplande verhuizing, maar gaf aan toch lid te willen blijven van onze vereniging. 

• Peter van der Zanden vroeg of er niets aan de kleuren van de uitgebrachte ringen gedaan 

kon worden omdat deze door verschillende mensen slecht te lezen waren. 

Op het uitgeven van de ringen en de hiermee gepaarde kleuren hebben wij als vereniging 

geen invloed omdat deze door de N.P.O en de Internationale bond F.C.I worden bepaald.   

 

12. Sluiten.   

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 14.30 u. de vergadering en bedankt de 

leden voor hun opkomst en hete alle aanwezige leden een veilige thuiskomst. 

 

Secretaris Bernard Brouwer 


